
 

 

 
Innspel  til Strategiskk Næringsplan 
 
Hei! 
Ref forrige epsot Inge der du bad om innspel til den strategiske Næringsplanen til Stranda Kommune. 
Som du ser under har arbeidet som skulle ha vore i fullt virke frå SK si side stoppa opp i saka med 
reguleringsplan for arma til Geiranger. 
 
Dette er og eit svært viktig grunnleggande infrasturktur tilakt som må arbeidast jevnt og trutt med. 
 
Dagens situasjon er det likevel oppstart av snarleg regulering av område for «Grandefonna» i 
geiranger 
Svært viktig. Opp på fjellet er arbeidet med skjæringane i full gang og vi må passe på at ikkje 
politikarar eller andre 
Gjer noko anna enn at dei held «stø kurs» for å få fullført tunellen Korsmyra – Indreeide. 
 
Vidare er reguleringsplanen for sentrum (som ligg hos departementa), boligfelt, brannstasjon, 
oppgradering av vannverk kapasitet, 
Skule og barnehage uteområde / ny bygg, kulturhall m m.  
 
Dette er i dag grunnleggande samfunnfunksjonar som må være tilstades som «hygiene» faktorar om 
ein vil at bygda skal utvikle seg. 
 
Då blir alle andre prosjekt for oss som prøver å overleve som reiselivsbedrift underordna.  
 
Vi kjempar no også ein kamp saman med resten av Fjord Norge for å få ut vinter og 
sesongutvidelsesprodukt. Heilårsferge er spelt inn 
Som ein viktig sak. 
 
I det heile, vi  mangla  sikre distribusjonskanaler til markedet som er avgjerande for oss.  
 
Håpar at du klarer å prioritere som næringssjef arbeidet der du følg opp arbeidet og passar på å 
halde det i gang; «grandefonna», «arm til geiranger» 
«heilårsferge» og basic micro lokal infrastruktur. 
 
 
Med beste helsing  
Best regards / Mit Freundlichen Grüssen 
 
 
Sindre Mjelva 
4 generasjon vertskap 
4th Generation / Managing Director 
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